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P r o t o k ó ł   Nr XIV/2016 

z obrad zwyczajnej sesji Rady Gminy Krzeszyce VII kadencji 

w dniu 18 kwietnia 2016r. 

XIV zwyczajna  sesja  Rady  Gminy Krzeszyce  VII kadencji rozpoczęła się  o godz. 16.00 

 

Obrady otworzyła  Przewodnicząca Rady Gminy,  Pani Elżbieta Dominiczak.  

-powitała radnych, sołtysów, Pana Wójta, Panią Zastępcę Wójta, Panią Skarbnik, radcę 

prawnego Pana Pawła Bogackiego 

- stwierdziła quorum radnych – na 15 radnych obecnych 14 radnych, nieobecny 1 radny, który 

usprawiedliwił swoją nieobecność; Rada może obradować i podejmować prawomocne 

uchwały.  

 

Pani Przewodnicząca zwróciła się z pytaniem czy są uwagi do porządku obrad. 

Pan Radny Bogusław Pawlak zgłosił wniosek o zmianę porządku obrad i wykreślenie punktu 

6 dotyczącego uchwały o regulaminie cmentarzy  komunalnych. Powodem są istniejące 

według Radnego błędy formalne w uchwale. 

Pan Radca Paweł Bogacki należy jeszcze raz sprawdzić uchwałę. 

Pan Radny Ryszard Buczkowski: proponuję wprowadzić datę zerową. Nie może tak być, że 

tylko część płaci. 

 

 

Głosowanie nad usunięciem z porządku obrad punktu 6 uchwały o regulaminie cmentarzy  

komunalnych. 

9 glosami za , 5 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 

Wniosek przeszedł większością głosów 

 

 

Porządek obrad przed zmianą: 

1. Sprawy regulaminowe: 

       a/ otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad, 

       b/ przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

2. Przyjęcie sprawozdania z działalności jednostek organizacyjnych za 2015r. 

3. Podjęcie analizy stanu gospodarki odpadami komunalnymi za 2015r.,      

4. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia ustalenia kryteriów rekrutacji do pierwszej klasy 

publicznych szkół podstawowych i publicznego gimnazjum, dla których prowadzącym 

jest Gmina Krzeszyce, 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia Zakładu Usług Komunalnych w Krzeszycach  

z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu gminy, 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu Cmentarzy Komunalnych oraz opłat 

obowiązujących na cmentarzach Komunalnych w Gminie Krzeszyce, 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości dla przedsiębiorców 

w ramach pomocy de minimis, 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu 2016r,, 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania w 2016r. dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, 
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10. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia programu opieki nad zwierzętami oraz 

zapobieganiu bezdomności zwierzątka terenie Gminy Krzeszyce, 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości niezamieszkałych 

położonych na terenie gminy Krzeszyce, 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu Placu Rekreacyjno - 

Wypoczynkowego im. Danuty Siedziakówny ps. INKA w Krzeszycach, 

13. Sprawy różne. 

14. Sprawozdanie Wójta z prac w okresie międzysesyjnym. 

15. Interpelacje, wnioski i zapytania. 

16. Zakończenie obrad. 

 

Pani Przewodnicząca odczytała nowy porządek obrad. 

Porządek obrad po zmianie przyjęto jednogłośnie 14 głosami za i przedstawiał się 

następująco: 

1. Sprawy regulaminowe: 

       a/ otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad, 

       b/ przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

2. Przyjęcie sprawozdania z działalności jednostek organizacyjnych za 2015r. 

3. Podjęcie analizy stanu gospodarki odpadami komunalnymi za 2015r.,      

4. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia ustalenia kryteriów rekrutacji do pierwszej klasy 

publicznych szkół podstawowych i publicznego gimnazjum, dla których prowadzącym 

jest Gmina Krzeszyce, 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia Zakładu Usług Komunalnych w Krzeszycach  

z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu gminy, 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości dla przedsiębiorców 

w ramach pomocy de minimis, 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu 2016r,, 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania w 2016r. dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia programu opieki nad zwierzętami oraz 

zapobieganiu bezdomności zwierzątka terenie Gminy Krzeszyce, 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości niezamieszkałych 

położonych na terenie gminy Krzeszyce, 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu Placu Rekreacyjno - 

Wypoczynkowego im. Danuty Siedziakówny ps. INKA w Krzeszycach, 

12. Sprawy różne. 

13. Sprawozdanie Wójta z prac w okresie międzysesyjnym. 

14. Interpelacje, wnioski i zapytania. 

15. Zakończenie obrad. 
 

 

b/ przyjęcie protokołów z poprzednich sesji 

 

 

14 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

Protokoły zostały przyjęte jednogłośnie 
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Ad.2  

Radni zgłosili wniosek o Przyjęcie sprawozdania z działalności jednostek organizacyjnych  

za 2015r: ZUK, GZEAS, ZE Kołczyn, ZSS, GOK, GBP, GPP i GOPS. 

14 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie 

Przyjęcie sprawozdania z działalności jednostek organizacyjnych za 2015r.: ZSS, GOK, GBP, GPP  

i GOPS. 

14 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

Sprawozdania zostały przyjęty jednogłośnie 

Ad. 3 

Przyjęcie analizy stanu gospodarki odpadami komunalnymi na terenie Gminy Krzeszyce  

za 2015r. 

 

14 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

Analiza  została przyjęta jednogłośnie 

 

Ad 4 

 

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały XIV/82/2016 w sprawie przyjęcia ustalenia 

kryteriów rekrutacji do pierwszej klasy publicznych szkół podstawowych i publicznego 

gimnazjum, dla których prowadzącym jest Gmina Krzeszyce, 

 

12 glosami za , 0 przeciw i 2 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła większością głosów 

Ad. 5 

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały XIV/83/2016 w sprawie zwolnienia Zakładu 

Usług Komunalnych w Krzeszycach z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do 

budżetu gminy 

 

14 glosami za , 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła jednogłośnie 

 

Ad. 6 

 

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały XIV/84/2016 w sprawie zwolnień w podatku 

od nieruchomości dla przedsiębiorców w ramach pomocy de minimis, 

 

 

14 glosami za , 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła jednogłośnie 

Ad.7  

 

Pani Skarbnik: poprosiła o poprawienie uchwały w sprawie zmiany budżetu na 2016. Radni 

nanieśli poprawki. 

 

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały XIV/85/2016 w sprawie zmiany budżetu na 

2016r. 
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13 glosami za , 0 przeciw i 1 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła większością głosów 

 

Ad. 8  

 

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały XIV/86/2016 w sprawie przyznania w 2016r. 

dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach 

wpisanych do rejestru zabytków. 

 

13 glosami za , 0 przeciw i 1 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła większością głosów 

Ad. 9 

 

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały XIV/87/2016 w sprawie wprowadzenia 

programu opieki nad zwierzętami oraz zapobieganiu bezdomności zwierzątka terenie Gminy 

Krzeszyce 

 

Pan Radny Ryszard Buczkowski: wyraził swoją dezaprobatę w stosunku do określenia 

,,bezdomne” zwierzęta” ww. uchwale. 

 

13 glosami za , 0 przeciw i 1 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła większością głosów 

 

Ad. 10 

 

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały XIV/88/2016 w sprawie wzoru deklaracji o 

wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 

nieruchomości niezamieszkałych położonych na terenie gminy Krzeszyce 

 

14 glosami za , 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła jednogłośnie 

Ad. 11  

 

 

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały XIV/89/2016 w sprawie przyjęcia Regulaminu 

Placu Rekreacyjno - Wypoczynkowego im. Danuty Siedziakówny ps. INKA w Krzeszycach. 

 

12 glosami za , 2 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła większością głosów 

Ad. 12 

 

 Pan Radny Bogusław Pawlak złożył propozycję, aby radni złożyli się na nagrodę na Bieg 

Śladami wiosny. Nagroda zostanie przeznaczona dla najlepszego zawodnika z terenu naszej 

gminy w kategorii Bieg Główny. Radni przyjęli propozycję z aprobatą. 

 

Ad. 13 

 

Dnia 23 lutego spotkałem się z Panem Jerzym Korolewiczem prezesem Zachodniej 

Izby Przemysłowo-handlowej. 
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Dnia 26 lutego odbyły się wybory na sołtysa w Mariankach. 

27 lutego w GOK-u miała miejsce Debata Społeczna na temat bezpieczeństwa na 

terenie naszej gminy zorganizowana przez Komendę Policji w Sulęcinie. 

29 lutego  spotkałem się z Radnymi Powiatowymi Tadeuszem Dąbrosiem i 

Grzegorzem Zawadzkim, rozmawialiśmy  na temat scalania dróg. 

Tego samego dnia odbyły się wybory na sołtysa w Krzemowie. 

7 marca odbyło się spotkanie z Dyrektorem Stanisławem Mazurem z 

Wojewódzkiego Biuro Geodezji i Terenów Rolnych- ustalenia techniczne 

naprawianych i budowanych dróg w naszej Gminie w ramach scalania gruntów. 

8 marca uczestniczyłem w szkoleniu, dotyczącym sporządzania TESTAMENTÓW 

ALLOGRAFICZNYCH.  Później spotkałem się z Panem Szlachtyczem, 

kierownikiem ZUK-u, dot. studni na Malcie. 

10 marca odbyło się spotkanie z rolnikami i przedsiębiorcami w sprawie budowy 

Biogazowi. 

16 marca w GOK-u odbyło się szkolenie rolników prowadzone przez pracownika 

ODR-u Pana Leśniewskiego. 

17 marca  odwiedziła naszą Gminę przedstawiciel firmy PITERN w sprawie 

możliwości pozyskania darmowej energii ze słońca tzn. fotowoltaika. 

30 marca spotkałem się z Powiatowym Komendantem Policji Panem Fabianem 

Rogalą, rozmawialiśmy na temat poprawy bezpieczeństwa i możliwości otwarcia 

posterunku policji w Krzeszycach. 

Następnie spotkałem się z Nadleśniczym Nadleśnictwa Lubniewice Panem 

Ługowiczem, spotkanie dotyczyło dróg należących do Lasów Państwowych i 

planowanego czynu społecznego na terenie naszej Gminy pod tytułem „100 

milionów drzew do 2017 roku” . 

8 kwietnia udzielałem ślubu Państwu Markiewiczom.9 

9 kwietnia uczestniczyłem w zebraniu wiejskim w Rudnicy. 

12 kwietnia odbywały się Wojewódzkie Obchody Dnia Ochrony Zabytków w 

Międzyrzeczu. W godzinach popołudniowych odbyło spotkanie z Panami 

Stasiakiem i Kruczkowskim, inwestorami z Biogazowi.  

13 kwietnia dokonaliśmy wizji lokalnej dróg gminnych, razem z Radnymi 

Powiatowymi. 

15 kwietnia spotkałem się z Komendantem Powiatowej Państwowej Straży 

Pożarnej Panem Śnieżkiem. 
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Dzisiaj spotkałem się dyrektorem oddziału Agencji Nieruchomości Rolnych Panem 

Sebastianem Pieńkowski i jego zastępcą Romanem Jabłońskim. 

 

 

Ad. 14 

Pan Radny Bogusław Pawlak: zapytał się jak wygląda sprawa jego skargi na podział środków 

dla klubów sportowych. 

 

Pan Radca Paweł Bogacki: jest odpowiedz na piśmie 

 

Pan Radny Bogusław Pawlak: czy jest tam wykładnia? 

 

Pan Radca Paweł Bogacki: udzielił wyjaśnień dotyczących wniosku i sposobu zaskarżania. 

 

Pan Radny Bogusław Pawlak: chce złożyć skargę do Sądu Administracyjnego 

 

Pan Radca Paweł Bogacki: skargi wpłynęły do Pani Przewodniczącej 

 

Pan Radny Bogusław Pawlak: bez powiadomienia mnie droga pisemną 

 

Pan Radca Paweł Bogacki: Pani Przewodnicząca nie rozstrzyga prawomocności uchwał, jest 

do tego odpowiednia procedura. 

 

Pan Radny Zbigniew Kucharski:: zgłosił uszczerbek w nawierzchni drogi obok Niemca 

 

Pan Wójt: zgłoszono na piśmie. Tym zajmuję się Zarząd Dróg wojewódzkich i Autostrad. 

 

Pan Sołtys Tadeusz Zaborowski: jeśli mamy dwóch radnych powiatowych, to jak nie 

zagłosowali w sprawie drogi. Jeżeli powiat ma długi i tworzy 3 dodatkowy etat? 

 

Pan Radny Bogusław Pawlak: jest z tego terenu i o ten teren powinien dbać. 

 

Pan Wójt: te drogi są ujęte w planach zwianych z scalaniem. 

 

Pan Radny Bogusław Pawlak: Pan Dąbroś obiecał naprawienie chodnika, mijają już 2 lata, 

czy pisać wnioski? Remiza OSP obiecano, ze do 8 maja ta budowa zostanie ukończona. 

 

Pan Wójt; deklaracja była jako budynek jest wykończony. Strażacy chcą otwierać kiedy 

budowa zostanie ukończona. Była zmian na stanowisku komendanta, a Kołczyn ma być 

wpisany do rejestru ratownictwa medycznego. Mają być dofinansowani z funduszu 

sołeckiego. 

 

Pan Radny Bogusław Pawlak: z 17 tysięcy, które przypadają na Kołczyn, mamy przekazać 

część na straż, które jeździ też do innych miejscowości. 

Pan Wójt: strażacy nie chcą otwarcia póki nie zostaną zakończone wszystkie prace. 

 

Pan Radny Bogusław Pawlak: mają pretensje bo padły, już pewne słowa. 
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Pan Radny Roman Kruszakin: byłem 1 kwietnia na debacie rolnej. Nikt ze strony rządowej 

nie przyjechał, nawet od wojewody. Rolnicy będą mieli bardzo ciężko, do 2020r. jakoś to 

będzie. Niestety nie ma nic optymistycznego. 

 

 

 

 

 

 

Więcej pytań i wniosków nie zgłoszono. 

 

 

Pani Przewodnicząca podziękowała wszystkim za uwagę i zamknęła obrady XIV sesji rady 

Gminy VII kadencji. Obrady zakończono ok. godz. 17.55. 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

………………………….. 

/Marta Buczkowska/ 

 

 


